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Møtenummer 4/22-23
Dato 28. mars 2023
Tidspunkt 20:00 - 21:30
Sted Biblioteket på Hystad Skule
Behandlingsmåte Fysisk

Planlagte deltakere

Navn Rolle Tilstede
Svenn Liodden FAU Leder X
Christian B Waage 1. trinn X
Sven Salomonsen 2.Trinn X
Sigurd Litlabø 2.trinn X
Øivind Johnsen 3.trinn X
Anne Kristine Dahl Sagenes 4a x
Hilde Kismul Matre 4B x
Tage Båtsvik 5A x
Mariann Meland 5B x
Heid Rannveig Reinsnos 6A x
Karina
Anja M A
Cecelie Helvik Alfredsen 7B X
Thor Henrik W Hagen 3.trinn X

Sak 1/-23: 17. mai rute

Introduksjon fra FAU
Bakgrunnen for at forslaget fra starten kom var at det skulle være start og stopp på skolen. Dette var
hele inngangen og premisset for starten av saken. Med det ble utgangspunktet en endring med en
kortere rute.
En viktig grunn for endringa er hensynet til trafikksikkerhet. Mange henter ungene med bil ved kirken
når toget er avslutta. Der er da en stor samling av voksne og barn ved en trafikkert vei, som kan gi
farlige situasjoner. I tillegg grunna FAU det med at det er mer praktisk å avslutte toget på skolen slik at
ungene ender opp der programmet for resten av dagen er.

Den nye foreslåtte ruta går ned til sjukehuset som vanleg, men runder der (ned Furulyvegen) og går
opp tilbake samme veien til skolen igjen (Tysevegen og Håvåsen).



Vedtak for FAU og dialog med rektor tilsier at forhold rundt 17. mai på Hystad skole legges til FAU.

Tilbakemeldinger på FAU melding via Visma
Det har kommet få saker direkte til FAU leder basert på Visma innlegg. Av mottatte tilbakemeldinger
har overvekten av tilbakemeldingene vært positive til endring til rundløype, men generelt har det vært
lite engasjement. Viktige forhold som er belyst ut over endringen er hensynet til korpset. Dette har
FAU fulgt opp særskilt i egen sak under.

Tilbakemeldinger til trinnene direkte
4. trinn
Ingen vesentlig respons

5b. trinn
Ingen kommentarer

1.trinn
Ikke noe spesielt for og imot, 8 for å beholde og 6 for å endre. En tilbakemelding på å støtte visma
sak.

3.trinn
En tilbakemelding på at det har vært en dårlig prosess, ellers lite respons.

2. trinn
Ingen større tilbakemeldinger

5trinn.
Ingen tilbakemeldinger

7.b trinn
Generelt liten respons.
Det er avholdt en uformell avstemming, men denne har liten respons.
Ingen lyd etter siste som har lagt ut..

6. trinn
Generelt liten respons.
Det er avholdt en uformell avstemming, men denne har liten respons.
2 eposter hvor det ikke står om sterke meldinger, men viktig å lytte til korps, samt at det er fornuftig å
lytte til skolen.

FAU mener Facebook avstemming som er delvis avhold uten å være i regi av FAU ikke er å anse som
styrende for saken, med følgende begrunnelse.

- Ikke alle er på facebook
- Ikke klart hvem avstemmingen var i regi av
- Lite nøytral inngang til avstemmingen
- Hvis man stemte for endring måtte en komme med eget forslag, ikke allerede foreslått rute fra

FAU
- Ikke alle som har en mening vil flagge den i full offentlighet (Hemmelig valg)
- Noen stemte på både ja og nei
- Noen stemte to fra samme husstand
- Hvordan telles stemmer om de først skal benyttes

Korpset
FAU har hatt kontakt med korpset. Det blir noe tyngre å gå i bakker, men er de fleksible for hvor de
kan gå. Kunne de være ett alternativ for korpset å stoppe ved sykehuset og at alle går opp igjen. Da
sparer de også tid og de kan laste inn i bussen der. Rundrute er ok for korpset, de synes det er litt
tungt i korpset å gå opp igjen.



FAU ønsker at korpset stiller hele veien men vil ikke stille stor krav til korpset i oppoverbakkene
tilbake til skolen. Saken følges opp direkte med korpset.



Veien videre
Diskusjon rundt veien videre løftet i FAU. Skal vedtaket stå og en går for dette eller skal det kjøres en
ny prosess. Det ble her drøftet følgende:
Prosessen
FAU har fått noen tilbakemeldinger på at prosessen ikke har vært godt nok håndtert, men ingen
spesiell kritikk er rettet mot saken, ref. introduksjon over.
FAU stiller seg enige i at prosessen kunne vært håndtert bedre, men engasjementet og
tilbakemeldingen har uansett vært få. Det har vært lite engasjement, til tross for informasjon og
uformelle avstemminger. Det har vært godt med muligheter for alle til å løfte sine meninger til FAU
leder eller til FAU representanter.
Videre anset FAU at det i store viktige saker vil være viktig å gå bredt ut i flere kanaler for å sikret
engasjement. I denne saken vektlegges imidlertid saken og trafikksikkerheten høyere enn prosessen
og FAU mener at en basert på de tilbakemeldinger som er gitt kan gå videre med avstemming i FAU.

Saken
Hvorfor velger FAU og Hystad skole her å legge om 17. mai ruten. Dette gjøres for barna, ikke for de
voksne og deres eventuelle mening. Argumentene en har fått tilbake fra de som har stilt seg negative
har kun gått på prosess og at en brukte korpset som brikke for å endre ruten. Dette er ikke tilfelle og
FAU vurderer saken og trafikksikkerheten for å veie tyngre enn å involvere ytterligere i ny prosess og
at en derfor mener at en noe mangelfull prosess ikke er grunn nok til at en ikke kan gjøre en
avstemming for saken i FAU.
FAU erkjenner som nevnt over at prosessen kunne vært styrt bedre og tar dette til seg for veien
videre.

Avstemming i FAU for om en mener en har grunnlag for å gå videre og gjøre en avstemming
8 for endret at en har grunnlag nok til å gjennomføre avstemming
4 mener at prosessen frem til nå ikke har vært god nok
FAU vedtar følgelig med flertall at en kan gjennomføre avstemming om endring.

Avstemming fra FAU om en er for eller imot endring
8 for endring til foreslått rundløpe med retur til Hystad skole
4 mener det er prosess ikke er god nok håndtert
FAU vedtar følgelig med flertall at 17. mai ruten endres til rundløype med retur Hystad skole. Med
pressisering om at korpset må følges tett opp for å sikre at en får til en god løsning hele veien.

Oppgaver videre
Kontakte kirken - Svenn avklarer med kirken
Avklaringer med korpset - Tage avklarer med korpset
Avklaringer med 17. mai komite og 17. mai program - Cecelie avklarer innspill til 17. mai komite og
17. mai program

Visma melding som sendes ut til foreldre
FAU representantene har sett og lest aktuell melding til foreldre ved Hystad skole.
Visma melding: Godkjent

Visma melding:

FAU haldt møte den 28.3, der ruta for 17-maitoget stod på dagsorden. Her landa FAU på ei beslutning
(8 for og 4 mot) om å endre ruta, til å starte og slutte på Hystad skule.

Ei viktig grunngjeving for endringa er omsynet til traffikktryggleik. Mange henter ungane med bil ved
kjerka når toget er avslutta. Der er då ei stor samling av vaksne og born, som kan gje farlege
situasjonar. I tillegg grunna FAU det med at det er meir praktisk å avslutte toget på skulen slik at
ungane endar opp der programmet for resten av dagen er.

Den nye ruta går ned til sjukehuset som vanleg, men rundar der (ned Furulyvegen) og går opp tilbake
same. vegen til skulen igjen (Tysevegen og Håvåsen).



Ønsker dere en riktig god påske
Hilsen FAU


